

中原大學校園生活問卷調查表

親愛的同學你好：

同學之間常有一些衝突及糾紛是難免的，但也可能有一些持續性不愉快的言語或是累犯的肢體動作，使你會對學校環境產生不信任或畏懼感，教育部希望透過你的作答，讓我們瞭解你或同學所遭遇的困難，並儘速協助你解決問題，我們會對你所提供的資料給予絕對保密與審慎關懷，謝謝你的合作。

中原大學學生事務處生活輔導組 謹啟

一、基本資料

系級：_____ 學號：_____ 姓名：_____

二、友善校園環境調查

填答說明	完全沒有	曾經有 1-2次	每月 2-3次	每週 2-3次	每天 1次 (含以上)
請以你過去 6 個月迄今，就下列各題發生的頻率，於空格內打☐。					
1.過去 6 個月內，我曾經被同學毆打-----	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
2.過去 6 個月內，我曾經被同學勒索金錢或物品-----	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
3.過去 6 個月內，我曾經被同學惡意的孤立、排擠-----	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
4.過去 6 個月內，我曾經被同學惡意的語言恐嚇或威脅-----	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
5.過去 6 個月內，我曾經被同學謠言中傷-----	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
6.過去 6 個月內，我曾經被同學以網路傷害-----	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
7.過去 6 個月內，我曾經看到有同學發生上述 1~6 項行為-----	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
8.續第 7 題，如你知道有發生上述曾經被傷害的同學，你是否願意幫助他們，提供他們的姓名及受害型態，有利於學校能快速的協助他們走出陰霾。(可複選) 被傷害同學姓名：_____ 被傷害方式： <input type="checkbox"/> 被毆打 <input type="checkbox"/> 被勒索 <input type="checkbox"/> 被孤立排擠 被傷害時間：_____年 _____月 <input type="checkbox"/> 被言語恐嚇威脅 <input type="checkbox"/> 被謠言中傷 <input type="checkbox"/> 被網路傷害					

謝謝你的作答，從現在開始，如果你或同學在學校被其他同學恐嚇、威脅、毆打或勒索，請你主動向學校反映，學校會幫助你們解決，或利用下列電話投訴：

- 1.學校投訴信箱：桃園市中壢區中北路 200 號(學務處生活輔導組)
- 2.學校投訴電話：03-2657777
- 3.教育部 24 小時免付費投訴電話：0800-200885

Chung Yuan Christian University - Campus Life Questionnaire

Dear Students:

Conflict between students is inevitable sometimes, however, owing to the fact that the unpleasant speech or physical contact has happened constantly, the feeling of filling with dread to or having distrust of campus may occur to you. The Ministry of Education expects that by your response to the questionnaire, we, as the School is able to assist you and your friend in solving the problem. Response provided by you will be kept confidential. Your cooperation is highly appreciated.

Student Advising Division, CYCU

1. Basic Information: Department: _____ / **Student ID:** _____ / **Name:** _____

2. Survey of Friendly Campus Environment

Answering Instructions	Never	1-2 times over the past 6 months	2-3 times per month	2-3 times per week	Once / more than once per day
How often does the following occasion occur over the past 6 months? Please tick the box.					
1. In the past 6 months, I have been beaten by classmate.	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
2. In the past 6 months, I have been extorted money or goods from classmate.	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
3. In the past 6 months, I have been intentionally ostracized by classmate.	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
4. In the past 6 months, I have been threatened verbally by classmate.	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
5. In the past 6 months, rumor about me spreading between classmates has harmed me.	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
6. In the past 6 months, I have been bullied by classmate online.	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
7. In the past 6 months, I have seen the above-mentioned situation, question No. 1 - 6 happened to someone.	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
<p>8. Continue to No.7, if you know the victim of the cases mentioned above, are you willing to help the victim by providing his/her information and addressing the situation to school official who can provide further assistance promptly. (Multiple Choices)</p> <p>Victim's Name: _____</p> <p>Way(s) of being bullied: <input type="checkbox"/>Being beat <input type="checkbox"/>Being extorted <input type="checkbox"/>Being ostracized <input type="checkbox"/> Being threatened verbally <input type="checkbox"/>Being harmed by rumor <input type="checkbox"/>Cyberbullying</p> <p>When had the victim been bullied : (Y) (M)</p>					

Thank you for answering. From now on, if you/your friend are bullied in the ways mentioned above, please report it to the school authorities. The school official will provide help to solve the problem. Additionally, you may refer to the contact information of CYCU or Ministry of Education below to make a report:

- 1. Filing complaint by mail: No.200, Zhongbei Road, Zhongli District, Taoyuan City (Student Advising Division, Chung Yuan Christian University)**
- 2. Filing complaint by phone: 03-2657777 (Chung Yuan Christian University)**
- 3. 24/7 toll-free contact no. of Ministry of Education.: 0800-200885**